
  EAS juhatuse koosoleku protokoll 
 
Aeg: 18.12.2006.a. 
Koht: Mäo, Järvamaa 
 
Osavõtjad: Joel Starkopf, Andres Sell, Raido Paasma, Indrek Rätsep, Valdo Toome, 
Mari-Liis Ilmoja, Agnes Aart 
 
Päevakord: 

1. Uue juhatuse tööfunktsioonide jagamine 

2. Pädevus 

3. Kongressi kokkuvõte 

4. Edasine tööplaan 

5. Brauni stipendium 

6. Haigekassa hinnad 

7. EAS liikmemaks ESA, WFSA 

8. Kutse SCCM 

 
Otsustati: 
 

1. Uue juhatuse tööfunktsioonide jagamine 
Esimees – Joel Starkopf on valitud üldkogu poolt.  
Vaja veel valida laekur ja sekretär. 

Otsustati:  
• Laekurina jätkab Andres Sell, sekretärina Agnes Aart 
• Juhatuse koosolekud toimuvad 4 korda aastas(iga kvartali viimase kuu I 

esmaspäev) 2007.-dal aastal seega 5.märts, 4. juuni, 3.september, 3.detsember. 
• Erialakomisjon SM-i juures: Joel Starkopf, Jüri Samarütel, Tiit Veeber 
• Haigekassaga suhtlemisel esindus Raido Paasma, Valdo Toome. 

 
Juhatuse esimehe ja liikmete registrisse kandmiseks on vajalik kõigil juhatuse 
liikmetel üheaegselt notari juures kokku saada. Kõige tõenäolisem võimalus oleks 
9.veebr. 2007 Tartus enne Pühajärve seminari.  
Ülesanded: Andres Sell lepib kokku notari aja, dokumendid valmistab ette Agnes 
Aart. 
 
2. Pädevuse hindamiseks laekus 11 taotlust. Retsensendid on need läbi vaadatud ja 

hinnangu andnud. Juhatus, vaadanud koos üle hinnangud, otsustas  
• Anda pädevuse viieks aastaks allpool nimetatud kolleegidele: 



Tunnistus 
nr. 

Perekonnan
imi Eesnimi Asutus  EAS 

liige 

104 Aland Anu SA TÜK  jah 
105 Gabovitš Boris AS ITKH jah 
106 Klaar Arvo SA TÜK  jah 
107 Krivda Niina AS LTKH jah 
108 Lusikas Lii SA TÜK  ei 
109 Paasma Raido SA Pärnu Haigla jah 
110 Sarapuu Silver SA TÜK  jah 
111 Siltšenko Sergei SA Lõuna-Eesti Haigla jah 
112 Veeber Tiit AS Järvamaa Haigla jah 
 

• Anda pädevus kolmeks aastaks* alljärgnevatele kolleegidele 
113 Pavlotskaja Galina AS LTKH jah
114 Sizov Gennadi SA Narva Haigla ei 

* Seoses ebapiisava täienduskoolituse punktide hulgaga. 
 

3. Kongressi kokkuvõte 
Kongress läks korda. Vastukaja on olnud hea.  
Rahaliselt oleme väga hästi välja tulnud. See võimaldaks seltsil välja anda  2 
stipendiumi aastas a 15 000 eek-i.  
Otsustati: Stipendiumi reglemendi välja töötamise eest vastutab Mari-Liis Ilmoja. 
Stipendiumid kuulutatakse välja Pühajärvel. Avalduste laekumine kuni 1.märts 
2007.a.  

 
4. Edasine tööplaan 
Aastas võiks toimuda 3-4 seminari(koos Pühajärvega). 

• Pühajärve aruandekoosolek – muuta veidi aruande vormi, vähendades 
kogutava info hulka. Mitte küsida eraldi amb. ja stats. anesteesiate hulka 
kuna raskelt kätte saadavad andmed, erinevalt defineeritud.  Keisrilõike 
anesteesiate osas mitte pidada vahet plaaniliste ja erakorraliste vahel. 
Protseduurid välja jätta. Anesteesia tüsistuste osas peaks olema kirjeldatud 
ka need juhud, kus on edukalt elustatud kliinilisest surmast anesteesia ajal. 

Joel viib muudatused aruandevormi sisse ja saadab aruande tegijatele uued 
vormid. 

 
• Haigekassa on pakkunud võimalust rahastada ravijuhise koostamist. 

Milline võiks olla meie eriala poolt koostatud ravijuhis.  
Otsustati: Taotleda 3-e - Sepsis, Elustamine, Antikoagulantravi ja 
regionaalanesteesia. 
  
• Vajalik on edaspidi ka töös hoida väiksemaid töögruppe seltsi sees.  



Otsustati: välja pakkuda, et iga töögrupp valmistab ette vähemalt 1-e 
koosoleku 3 aastase perioodi jooksul. Pühajärvel räägime töögruppide 
esindajatega sellest plaanist. 
 
• Pühajärve Talveseminari (9.02 – 11.02.2007.a.) teemad 
Otsustati: Parenteraalne-, enteraalne toitmine? Hüpotermia 
 
• 2007.a. plaanis võiks veel olla järgmised teemad: 

- Süvaveeni tromboosi profülaktika,  
- Taaselustamine kliinilisest surmast uute ravijuhiste 

valguses;  
- Virvendusarütmia 
- Deliirium ja psühhoos intensiivravis 

 
5. B. Braun`i stipendium   
Meil on välja kuulutamata taotluste voor Braun`i 2006.a. preemia saamiseks. 
Otsustati: Kuulutada välja konkurss Braun`i stipendiumidele aastateks 2006, 2007. 
Avalduste laekumine 1.veebr.2007. 
 
6. Haigekassa  
Otsustati: Vaadata üle taotlused teenuste oas mille viimist HK hinnakirja oleme 
varasemalt taotlenud. Ette valmistada ka uued vajalikud taotlused. Vastutab Raido 
Paasma. 
Raido ja Valdo on teinud II astme intensiivravi auditit, mille käigus on ilmnenud, et 
TISS skooringu jaoks kasutatakse erinevates haiglates väga erinevaid vorme ning 
interpretatsioon on ka vägagi loominguline. Siit on tõstatunud ettepanek, ühtlustada 
vabariigis vormid ja täitmise juhendit parandada, et oleks kõigile üheselt mõistetav. 
 
7. Esindused rahvusvahelistes organisatsioonides  
ESA- Joel Starkopf, EACTA—Peeter Tähepõld, ESICM ei määra esindajat; ESRA-
Andres Sell, UEMS-ei määra ja ei tegele, FEAPA-Reet Kikas. 
ESA liikmemaks 66 eurosenti liikme kohta, vajalik ära maksta kuna läbi selle 
ühenduse oleme saanud ka reaalset tuge( viimase kongressi lektorid) 
WFSA liikmed oleme 90-date algusest. Meil on tekkinud 3 aasta(2004 – 2006) 
liikmemaksu võlg 787 USD. Juhatus otsustas: ära maksta. 
 
8. EAS-ile on tulnud kutse SCCM-lt Ameerika Intensiivravi Kongressile Orlandos 

Floridas 17. – 21.veebr.2007.a. Seltsi esindajana( osavõtumaksust priina) võiks 
keegi minna.  

 
 
Protokollis: Agnes Aart 
   
 
 
 



 
 

 


